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 :الشهاداث الذراسيت

  بغداد، انعراق(.2012مطخىصريت)/ انجامعت ان كهيت انعهىو/ عهىو انفيسياء بكانىريىش في. 

  (. بغداد، انعراق2022) انجامعت انمطخىصريت/  انعهىو/ كهيت  عهىو انفيسياءماجطخير في. 

  

 :واللجان المشتزك بها الإداريتالخبزاث 

  حخى الآنو 2017في كهيت انعهىو / انجامعت انمطخىصريت مه  شعبت انمىاردانبشريت عمم في. 

  2024، 2023في كهيت انعهىو نهعاو  احخطاب انشهادةعضى نجىت. 

  2024، 2023و في كهيت انعهىو نهعا حثبيج انعمرعضى نجىت. 

  2024، 2023كهيت انعهىو نهعاو  صحت انصدور وثائك جميع مىخطبي عضى نجىت. 

  وكيفيت مهئ مخطهباث انبروفايم انمشاركت في انعديد مه انىرظ واندوراث نخطىير انمىلع الانكخرووي

 الاكاديمي نهخدريطييه.

 

 الاكاديميت:الخبزاث 

  مىها في  3و وكلارفيج مجلاث عانميت ضمه مطخىعباث ضكىبصمىها في 2بحىد عهميت  5لاو بىشر

 مجلاث محهيت
 
 

 :البحوث المنشورة
 

 .Zuher, Ghasaq, Wisam J. Aziz, and Raad S. Sabry. "Producing Hydrogen Energy Using Cr2O3-
TiO2 Nanocomposite with Animal (Chitosan) Extract via Photocatalaysis." Ibn AL-Haitham 
Journal For Pure and Applied Sciences 35.4 (2022): 83-93 

 
 
 



 .  Aziz, Wisam J., Ghasaq Z. Alwan, and Raad S. Sabry. "Evaluation the effect of the difference of 
plant extract (oats) from animal extract (chitosan) on the properties of chromium oxide NPs." AIP 
Conference Proceedings. Vol. 2922. No. 1. AIP Publishing, 2024. 

 

  Alwan, Ghasaq Z., Wisam J. Aziz, and Raad S. Sabry. "Comparison of the activity effect of 
hydrothermal and ultrasound techniques on the green synthesis of chromium oxide NPs." AIP 
Conference Proceedings. Vol. 2922. No. 1. AIP Publishing, 2024. 

 

  Alwan, G. Z. "Cr2O3-TiO2 nanocomposite made using plant (Oats) extract via impregnation 
technique for photocatalytic activity of hydrogen production." Mustansiriyah Journal of Pure and 
Applied Sciences 2.1 (2024): 124-134. 

  

 Alwan, Ghasaq Z., Wisam Jafer Aziz, and Raad S. Sabry. "Producing Hydrogen Energy Using 
Cr2O3-TNFs Nanocomposite with Animal (Chitosan) Extract via Ultrasonic and Hydrothermal 
Techniques." Iraqi Journal of Physics 20.3 (2022): 1-12.  
 


